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Aanwezig namens de GMR : Raymond Jansen (voorzitter), Liam Verheul, Pieter Boers, 

Daniëlle Weijgertse, Hedy Brak, Karen Brussé  

Namens het CvB : Cobi van Beek, College van Bestuur a.i. 

Afwezig : Sebastiaan Reimers (lid) en Els Jelierse (ambtelijk secretaris) 

 

In deze vergadering is gesproken over de volgende onderwerpen: 

 

Actualiteitenrapportage januari 2024 

Voor elke GMR-vergadering maakt het CvB een samenvatting van relevante zaken voor de GMR. Het 

CvB heeft, waar dat gevraagd werd door de GMR, een korte toelichting hierop gegeven.  

 

Instemmingsaanvraag inzake de aangepaste klokkenluidersregeling  

Dit stuk, dat vooral juridisch van aard is, is besproken. De OR heeft hierop een aantal kleine 

wijzigingen aangegeven. Onder voorbehoud van het doorvoeren van deze wijzigingen heeft de GMR 

aangegeven te kunnen instemmen met deze regeling en dit binnenkort schriftelijk te bevestigen. 

 

Stand van zaken werving nieuwe bestuurder 

Verslag is gedaan wat in de twee BAC (benoemingsadviescommissies)-groepen is besproken. 

Inmiddels is er één kandidaat voorgedragen bij de RvT. De GMR zal vóór 1 februari een positief 

advies hierover aan de RvT uitbrengen.   

 

Financiële agenda voor 2024 

Hierover is een presentatie gegeven door Joost Bakker, directeur Bedrijfsvoering bij de stichting.  

Onder de financiële agenda vallen de begroting, de reserves, het financieel beleidsplan en de 

uitvoering.  

• Wat de begroting betreft, is aangegeven dat de begroting 2024 en de meerjarenbegroting 

binnenkort worden afgerond. De GMR zal deze stukken ter informatie ontvangen, na vaststelling 

door de RvT. Hieruit zal ook het bestuursformatieplan volgen, waarop de PGMR 

instemmingsbevoegdheid heeft. 

• Bij de reserves gaat het om de onderhoudsvoorziening, de risico-analyse, een overzicht van het 

vermogen, de inzet van het impulsbeleidsprogramma en het beleid ten aanzien van school- en 

ouderreserves. Toegezegd is dat de GMR binnenkort een advies zal ontvangen voor de nieuwe 

methode voor de onderhoudsvoorziening. Ook ontvangt de GMR een adviesaanvraag voor het 

bepalen van de doelbestemming, als het vermogen eventueel bovenmatig is. Daarnaast wordt de 

GMR geïnformeerd over het eigenaarschap met betrekking tot schoolfondsreserves en betrokken 

bij het beleid rondom de vrijwillige ouderbijdrage.  

• Ten aanzien van het financiële beleidsplan moeten keuzes worden gemaakt over wat onder het 

solidariteitsprincipe valt en over de hoogte van de afdracht aan het bestuur. Als dit plan gereed 

is, zal de GMR om advies hierover worden gevraagd. 

• Wat de uitvoering betreft, is gemeld dat de overgang naar het nieuwe administratiekantoor 

vrijwel afgerond en dat binnenkort het resultaat over 2023 zal worden bepaald.  
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De GMR heeft naar aanleiding hiervan een aantal vragen gesteld. Ook kwam de suggestie naar voren 

om een financiële commissie binnen de GMR in te stellen. Hierop wordt in de volgende GMR-

vergadering teruggekomen. 

 

GMR-jaarverslag over schooljaar 2022-2023 

Hierop is een aantal tekstuele aanvullingen doorgegeven. Het definitieve jaarverslag zal in februari 

op de website van de stichting worden geplaatst.  

 

Wat verder aan de orde kwam 

Vanuit de GMR is aangegeven dat er behoefte is aan informatie over de leerlingaantallen. Het 

College van Bestuur heeft toegezegd dat hierop in de volgende GMR-vergadering wordt terugkomen.  

 

Nagevraagd is of er animo is vanuit de MR-en van de scholen voor een gezamenlijke cursus 

medezeggenschap. Aangegeven is dat de MR van de Hildegaertschool hier positief tegenover staat. 

De MR van de Goede Herderschool heeft doorgegeven dat hier geen belangstelling voor is. Bij de 

voorzitters van de MR-en van KC Emma en KC De Heijberg zal worden nagevraagd of hoe deze MR-en 

hier tegenover staan. 

 

Uit het rooster van aan- en aftreden van de GMR is gebleken dat de benoemingstermijn van 

Sebastiaan Reimers als oudervertegenwoordiger van KC Emma in de GMR per 1 april 2024 afloopt. 

Als hij hiervoor open staat kan hij worden herbenoemd, maar ook andere ouders van deze school 

kunnen zich aanmelden als GMR-lid. Hierover zal  een brief worden gestuurd aan de ouders van deze 

school.  

 


